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Veel verschillende studenten 
 

Tot juni hebben we als afdeling Utrecht-

Amersfoort 12 studenten gesproken. De 

aanmeldingen worden meer divers zo merken 

we. Voor het eerst moeten we een aantal 

studenten afwijzen, met de reden dat al een 

studie is afgerond. (3) 

Daarmee heeft de student de mogelijkheid om 

economisch zelfstandig te leven. 

Nu zijn er zeker redenen aan te dragen 

waarom iemand een functie niet (meer) uit 

kan oefenen. Wanneer je als fysiotherapeut 

lichamelijke klachten krijgt, waardoor je het 

vak niet meer uit kan oefenen dan hebben we 

daar begrip voor en proberen we zeker te 

helpen.  

 

Maar onze primaire doelstelling blijft om 

vrouwen te helpen om economisch zelfstandig 

te worden. En wanneer zij dat zijn hebben zij 

ook meer mogelijkheden om nog eens een 

andere (werk) richting te verkennen. Maar 

Tesselschade zal daar dan niet meer 

vanzelfsprekend bij ondersteunen.  

Verder zijn er ook maatschappelijke 

ontwikkelingen die ons bereiken. Een 

studente die geboren is als man bijvoorbeeld. 

En Oekraïense vluchtelingen die geen enkele 

opleiding betaald krijgen wanneer ze hier zijn 

en geen recht hebben op studiefinanciering. 

Het leidt tot intensieve discussies tijdens onze 

vergaderingen en met het Landelijke bestuur. 

Wanneer we eruit zijn hoort u zeker meer.  

 

 

 

Katoendrukkerij in  de Volmolen.  
 

Ieder jaar verstrekken wij een gift aan een organisatie die zich 

bezighoudt met textiel of textiele werkvormen, op die manier 

blijft onze verbinding met handwerken bestaan. Dit jaar is een 

gift gegaan naar De Katoendrukkerij in de Volmolen in 

Amersfoort. Hier wordt met houten sjablonen katoen bedrukt.  

Hiernaast een voorbeeld van deze drukkunst.  

In de volgende nieuwsbrief zullen we de eigenaresse aan het 

woord laten.  

  



In memoriam,  

Theodora Petronella Poerink-jonkvrouwe Prisse 
 

Op 27 mei j.l. overleed ons Erelid Thera op 69-

jarige leeftijd na een periode van afnemende 

gezondheid. 

Zij wás Tesselschade- Arbeid Adelt! En zelfs de 

derde generatie TAA, want ook haar 

grootmoeder en moeder zaten in 

afdelingsbesturen van de Vereniging.  

Sinds 1979 zat zij in het Utrechtse bestuur en 

vanaf 1988 tot haar aftreden in 2021 was zij 

voorzitter van onze afdeling. In al die jaren 

begeleidde zij vele handwerksters, die de 

mooiste kleden borduurden, regelde de 

bemanning van de winkel in de Keistraat in 

Utrecht, zorgde voor de verbouwing en de 

verkoop van dat pand, huurde het depot in 

Zeist en zat alle afdelingsvergaderingen voor.  

Meerdere keren per jaar werden onder haar 

leiding verkoopdagen op uiteenlopende 

locaties georganiseerd waarvoor alle 

bestuursleden zich vol inzetten! Ook onze 

mannen hielpen dan hard mee.  

Ook na haar aftreden als bestuurslid bleef zij 

betrokken en zat zij in ons clubje van oud- 

 

 

 

 

bestuursleden om de Algemene Vergadering 

van TAA in Amersfoort op 10 mei j.l. te helpen 

organiseren.  

Het afscheid stond in het teken van bloemen 

voor dit Bloemenmeisje!  

Hetta Hoogendijk 

 

  
  

Nieuwe bestuursleden.  
De oproepen in onze nieuwsbrief hebben resultaat, er hebben zich 2 nieuwe mensen gemeld die 

ons willen helpen met het bezoeken en beoordelen van de studentes.  

In de volgende nieuwbrief zullen zij zich voorstellen.  

Welkom Fusien Verloop en Tesselschade Punt (en ja Tesselschade is echt haar voornaam)  

 



 

 

De algemene ledenvergadering 2025 

Zoals iedere vereniging heeft Tesselschade de verplichting ieder jaar een Algemene Leden 

Vergadering uit te roepen. Voor de afdeling Utrecht-Amersfoort was dat op 11 maart.  

Rond 10 uur verzamelde zich een deel van onze leden in restaurant in Woudenberg. Niet 

iedereen is even geïnteresseerd in het jaarverslag en het goedkeuren van de financiële rekening 

maar zoals ieder jaar was er een klein gezelschap betrokken leden die met een kopje koffie en 

een taartje plaats namen.  

De vergadering keurde het jaarverslag goed en ook de financien gaven geen onduidelijkheden. 

Behalve dan dat we vanuit ons eigen budget onze studentes gaan ondersteunen dit jaar om ons 

kapitaal wat naar beneden te brengen en het Landelijke studiefonds te ontlasten.  

De statuten gaven enige discussie, er stonden nog foutjes in die het bestuur niet had  opgemerkt. 

Besloten is om ons huiswerk opnieuw te doen en de statuten zullen in de loop van het jaar 

opnieuw een bijeenkomst of digitaal overleg vragen. De reden voor deze nieuwe bijeenkomst is 

dat we vanaf volgend jaar met een accountant willen gaan werken en dat moet in de statuten 

vastgelegd zijn.  

Kortom een nuttige vergadering waarin we merkten hoe goed het is om onbevangen ogen mee te 

laten kijken bij officiële documenten. Veel dank voor het meedenken. 

 

De samenstelling van het bestuur: 
Marina van Alphen, voorzitter, nieuwsbrief ; Mieke van der Geest, secretaris ; José Reussink, 
penningmeester  

Carmen Dabekaussen, studenten; Vines de Jong Schouwenburg-Weibolt, studenten  

Aspirant leden: Fusien Verloop en Tesselschade Punt. 

Gelukkig kunnen we daarnaast gebruik maken van de expertise en hulp van Hetta Hoogendijk en 
Heleen van Blotenburg, beiden oud-bestuursleden. 
We zijn bereikbaar via: utrechtamersfoort@tesselschade.nl  

mailto:utrechtamersfoort@tesselschade.nl


Landelijke AV 
 

Om de beurt is een afdeling aan de beurt om de jaarlijkse vergadering van de afgevaardigden van 

Tesselschade te organiseren, dit jaar was de eer aan onze afdeling. Ook hier veel officiële jaarlijkse 

agendapunten maar ook ruimte voor ontspanning en een lunch waar alle aanwezigen een attentie 

kregen gemaakt door de katoendrukkerij die in de Volmolen een atelier heeft.  Hieronder een verslag 

en enkele foto’s. 

Met veel plezier hebben 5 oud-bestuursleden dit project op zich genomen, in goede samenwerking 

met het afdelingsbestuur.  

De Sociëteit Amicitia, gelegen op loopafstand van station Amersfoort, is een sfeervolle locatie met 

geschikte ruimten voor vergaderen en lunch. Er waren + 60 leden van alle afdelingen, die onder het 

genot van koffie en een petitfours aan de bar elkaar weer ontmoetten. Er was zelfs een oud-

kandidate, die zich ondanks haar hoge leeftijd nog steeds inzet voor de doelstellingen van 

Tesselschade. 

Van 10 uur tot half één werd er vergaderd. Onze afdelingsvoorzitter, Marina van Alphen, hield bij 

aanvang van de vergadering een inleiding over belangrijke vrouwen van Amersfoort, waaronder 

Geertgen, Griet en Maria. Aan het eind van de vergadering vertelde zij nog een stukje geschiedenis 

over de “Amersfoortse Kei”. Dit ter ondersteuning van de attentie, die door de commissie was 

voorbereid: Amersfoortse keitjes, verpakt in een linnen zakje, bedrukt met een houten handgemaakt 

drukblok van de katoendrukkerij Volmolen, een erfgoed uit Amersfoort. 

Tijdens de vergadering werden de aftredende bestuursleden bedankt met bloemen in de kleur van 

Tesselschade! De Jaarverslagen van het studiefonds, ZVF, Gouden Draad, archief, bibliotheek, 

ledenadministratie en de website- en communicatie commissie, werden waar nodig toegelicht. De 

financiën werden goedgekeurd. 

Rond half één werd de vergadering gesloten. Tot slot van de vergadering was er een workshop o.l.v. 

Anita Sanders over stemgebruik via ademhaling en zang. Ter afsluiting van deze dag stond een 

heerlijke lunch voor ons klaar! Als afdeling Utrecht, Amersfoort kijken we terug op een geslaagde 

dag. 

       

 


